
Referat fra bestyrelsesmøde afholdt onsdag den 13. oktober 2021 

Til stede var:  

Fra bestyrelsen: Christian, Rosemarie, Ole, Orla, Jan, Mikael og Eva 

Fra ejendomskontoret: Bernt 

 Afbud fra: Carlo og Anni 

 

l. Gennemgang af indkomne forslag 

Bestyrelsen gennemgik de indkomne forslag. Fristen for forslag udløber 14/10-2021 kl. 12.00 

EFTERSKRIFT: DER ER KOMMET 1 FORSLAG MERE 

Økonomien i kiosken blev drøftet indgående, og det blev besluttet, at der nedsættes en arbejdsgruppe 

bestående af: Jan, Rosemarie og Eva. Når det foreløbige regnskab 2020/2021 foreligger, sættet gruppen sig 

sammen og arbejdsgruppen kan trække på Bernt og Henrik (DAB). 

2. Afdelingsmødet den 28. oktober 2021 

Sanne har lavet aftale med 4 stemmetællere. 

3. Eventuelt 

Der afholdes børnejul den 27. november, og der er lavet aftale med NISSERNE. 

Christian og Jan har dags dato været til det årlige dialogmøde med Hørsholm kommune, hvor borgmesteren 

deltog i noget af mødet. 

Bernt har fået tilbud på asfaltarbejde i hele Ådalsparken, og det beløber sig til ca. 2 mill. Bestyrelsen 

godkendte dette. 

Bernt oplyste, at Sofie har opsagt sin stilling pr 1/11-2021, da hun har fået et job nærmere hendes bopæl. 

Der er kommet ca. 50 ansøgninger. 

 

Eva 

 

 

 


